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OBČINA RADENCI 
OBČINSKI SVET 

 
Štev: 901-10/22 
Datum: 06.02.2014 
 

Z A P I S N I K 
 

22. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 06. 02. 
2014, z začetkom ob 18.00 uri, v sejni sobi Izvir hotela Radin. 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je pozdravil prisotne, začel 22. redno sejo 
Občinskega sveta. Ugotovil je, da je prisotnih 15 članov Občinskega sveta.  
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Andreja BREZNIK, Marija GROSMAN, Jožef KAGER, Marija KUPLJEN, Janez KONRAD, 
Gorazd Rudolf KOVAČIČ, Kristjan KÜČAN, Miroslav MADON, Marija MARIČ, Zlatko 
MIR, Franc PELCL,  Franc ŠKROBAR, Anton ŠONAJA,  Jožef TOPLAK in Marko 
VAUPOTIČ. 
 

OPRAVIČENO ODSOTEN/A:  Erik IVANUŠA 
 
OSTALI PRISOTNI:  
Nataša MITEV, predsednica NO,  
Mojca MAROVIČ, Tatjana VRBANČIČ, Jasna Divjak, Vera SEVER, Nataša TOPLAK in 
Zdenka ZADRAVEC,  vsi OU Občine Radenci. 

 
NOVINARJI: 
Lukas STERNAD, dopisništvo Pomurec, BORIS EDŠIDT - KTV Radenci, Miha 
ŠOŠTARIČ, Dopisništvo Večera 
 

AD 2 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA  
         SVETA  
 
Predsedujoči je dal predlagani zapisnik v razpravo. 
 
PELCL FRANC je povedal, da je bilo rečeno, da se zapisnik 21. redne seje za nazaj 

zapiše prav tako z vsemi razpravami in obrazložitvami. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da je bilo rečeno, da se zapisniki v bodoče pišejo z 
razpravami in obrazložitvami. Predsedujoči je dal predlog g. Pelcla na glasovanje.  
 
S 13 glasovi ZA in 2 PROTI predlog g. Pelcla, da se zapisnik 21. redne seje zapiše z 

razpravami in obrazložitvami ni bil sprejet.   
 
Po podanih pripombah je predsedujoči dal zapisnik na glasovanje. 
 
S 15 glasovi ZA od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
  

SKLEP št. 260/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 21. redne seje Občinskega 
sveta Občine Radenci, ki je bila 6. 8. 2013, s podanimi pripombami. 
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AD 3 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 2. IZREDNE SEJE  OBČINSKEGA   
         SVETA RAZPRAVA 

 
Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  
 
Ker ni bilo pripomb je predsedujoči dal zapisnik na glasovanje.  

 
S 15 glasovi ZA od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet naslednji 

  
SKLEP št. 261/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 2. izredne seje Občinskega 
sveta Občine Radenci, ki je bila 14. 11. 2013. 
 

AD 4  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je članice in člane Občinskega sveta seznanil z 
dejavnostmi župana med obema sejama.  
 
- Občina je pripravila proslavo ob dnevu samostojnosti, kjer je bil govornik 

Ladislav Lipič. 

- JZ ZTIŠ je uspešno izvedel silvestrovanje na prostem, po podatkih je bila 

udeležba zelo dobra. 

- OU je imela težave z izgradnjo vodovoda na Kapeli. Sklican je bil sestanek na 

katerega so bili vabljeni člani cerkvenega in gospodarskega sveta Kapela. 

Pripravlja se popravek projekta in terminskega plana tako, da se bo gradnja 

izvedla v poletnem času. 

- OU rešuje problematiko s plazovi. V radenskem Vrhu smo izselili eno družino. Za 

sanacijo plazu bi bilo po ocenah strokovnjakov potrebno zagotoviti 700 tisoč €. 

G. Krajnc Metod je naredil načrt delne sanacije plazov. Ta dela bodo izvajali 

vojaki z gradbenimi stroji. Strošek občine je strošek  hrane, prenočišča in 

materiala, ki ga bo vojska potrebovala. Plaz bomo sanirali tako, da se bosta 

izgradila dva vodnjaka, voda pa bo prosto padala po  »jarkih«. Dela, ki jih 

vojska ne bo mogla opraviti, bo izvedel najugodnejši izvajalec. 

- Izvajanje zimske službe je potekalo dobro. Dobro so bila očiščena cestišča in 

pločniki. Žled je naredil veliko škode na drogovih in žicah. Lahko smo veseli, da 

nas žled ni hujše prizadel, vsekakor pa smo bili zelo malo časa brez elektrike. 

- Novogradnja vrtca zelo dobro napreduje, sedaj so zaustavljena dela zaradi zime. 

Pripravlja se sprememba gradbenega dovoljenja zaradi spremembe temeljenja 

(vdor vode). 

- Imeli smo veliko razgovorov zaradi priklapljanja sivih lis na širokopasovno 

omrežje. Sive lise se bodo lahko začele priklapljati v roku dveh mesecev, 

nekatere pa se lahko že zdaj, kajti nekaj prostih mest je ostalo od belih lis. 

- Gradbeno dovoljenje za čistilno napravo imamo, opravljen je bil razpis za 

izvajalca. Izbiro smo želeli opraviti na podlagi pogajanj. Pripravljene imamo 

projekte za prijavo 2014-2020. 

 

AD 5  OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 
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S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 22. redne seje.  
 

PREDSEDUJOČI je predlagani dnevni red dal v razpravo. 
 
Pripomb ni bilo, zato je predsedujoči dal dnevi red na glasovanje: 
  
S 15 glasovi ZA  od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 

DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  
2. Obravnava in sprejem zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta 
3. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

4. Obravnava in sprejem dnevnega reda  

5. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

6. Soglasje k ceni storitve Pomoč družini na domu na območju Občine Radenci za 

leto 2014 

7. Predlog Odloka o javni gasilski službi v občini Radenci-II. branje  

8. Predlog Odloka o spremembi Odloka o Proračunu Občine Radenci za leto 2014 

9. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavod za turizem in šport 
Radenci«  

10. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o letnem načrtu razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2014 
11. Odlok o letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci za 

leto 2014 
12.  Predlog Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Radenci (UPB1) 
13. Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za izvajanje 

obveznih  občinskih gospodarskih javnih služb urejanja javnih in drugih površin v 

Občini Radenci – 1. obravnava  
14.  Program oskrbe odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode 
15.  Informacija o plazovih in predlog rešitve stanovanjske problematike 
16. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 
AD 5 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 
G. FRANC ŠKROBAR je vprašal 
- kaj je z urejanjem bankin v Janževem vrhu. Neurja so odnesla bankine, 

zato predlaga, da se zagotovi 5-8 m3 gramoza in se te zadeve sanirajo. 

Bankine so se poškodovale tudi z gradnjo OŠO. 

- Nujno je potrebno napraviti cca 100 m muld. 

- Vse to bi bilo v redu, če se izvede v letošnjem letu. 

 

ODGOVOR: 

Cestnemu podjetju Murska Sobota je bilo naročeno, da opravi sanacijo bankin. Kot je 

bilo predvideno v planu vzdrževanja občinskih cest, bo mulda izgrajena v letu 2014. 

Pripravil: Davorin ZAMUDA 

MARKO VAUPOTIČ je povedal, 
da krajani Okoslavec iz vrha proti vasi Dragotinci tarnajo, da se po tej cesti 
vozi veliko tovornjakov. Potrebno bi bilo postaviti znak za prepoved vožnje 

že v Dragotincih. 
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ODGOVOR: 
Z občino Sveti Jurij ob Ščavnici je dogovorjeno, da bodo na svoji cesti postavili 

ustrezno prometno signalizacijo, Cestno podjetje M. Sobota bo preverilo ali je 
ustrezna prometna signalizacija postavljena na odseku ceste v Občini Radenci. 
Pripravil: Davorin ZAMUDA 

MARIJA GROSMAN je povedala, 
da je s strani župana bila imenovana Komisija za štipendiranje, ki je objavila razpis, 
zbrala in odprla prispele vloge in naredila izbiro štipendista. 
 
ANTON ŠONAJA ja povedal, da 

da podjetje Sim zdaj na silo zamenjuje vodovode števcev. Ko bo vodovod 
prevzela Prlekija,  bodo oni spet hoteli zamenjati števce, ker bodo želeli 
imeti avtomatsko odčitavanje. 
 
ODGOVOR: 
V skladu s predpisi je obveza uporabnika, da ima nameščen umerjen vodovodni 

števec. Ko poteče njegova veljava ga mora upravljavec zamenjati. Zamenjan števec 

je tako nameščen do poteka njegove uporabe (za mehanske vodovodne števce je to 

5 let), šele nato ga mora upravljavec ponovno zamenjati.  

Pripravil: Davorin ZAMUDA 

 

- Gostinci se pritožujejo, da je potrebno za izredno podaljšanje obratovalnega 

časa gostinskega lokala vsakokrat plačati upravno takso, kar v drugih 

občinah ni potrebno. Prav tako se  za izdajo soglasja o podaljšanju 

obratovalnega časa v naši občini  čakaš štirinajst dni. 

 

ODGOVOR:  

Na podlagi vloge stranke v upravni zadevi  sprememba rednega obratovalnega časa 

se izda soglasje za izredno podaljšanje obratovalnega časa na podlagi 17. člena 

Pravilnika o merilih za določitev obratovalnega časa gostinskih lokalov in kmetij na 

katerih se opravlja gostinska dejavnost (Ur.l. RS št. 93/07) .  

Kot pri nas je tudi v sosednjih občinah G.Radgona, Sv. Jurij, Apače in Ljutomer je za 

izdajo predmetnega soglasje po tar. št. 1 in 3 Zakona o upravnih taksah UPB5 (UR 
list št. 106/2010) potrebno plačati  takso v znesku 22,66 €. 
 
Ob potrditvi REDNEGA obratovalnega časa pa se taksa ne plača. 
 
Nobena stranka,  ki je poslala vlogo na Občino Radenci na izdajo soglasja ni čakala 

dlje kot tri delovne dni (razen vikenda), kar je razvidno iz prikazanih podatkov v 
tabeli. 
 
TABELA: - datumski prikaz prispelih vlog in izdanih soglasij: 
 

VLOGA STRANKE št.  Datum prispele vloge Datum izdanega soglasja 
 

321-6/2014 26.2.2014 26.02.2014 

321-5/2014 24.2.2014 26.02.2014 

321-4/2014 31.01.2014 03.02.2014 

321-3/2014 27.01.2014 27.01.2014 

321-2/2014 15.01.2014 16.01.2014 
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321-26/2013 23.12.2013 23.12.2013 

321-25/2013 20.12.2013 23.12.2013 

321-24/2013 19.19.2013 23.12.2013 

321-23/2013 19.12.2013 23.12.2013 

321-22/2013 18.12.2013 18.12.2013 

321-21/2013 16.12.2013 18.12.2013 

321-20/2013 10.12.2013 12.12.2013 

321-19/2013 05.12.2013 06.12.2013 

321-18/2013 13.11.2013 14.11.2013 

321-17/2013 04.11.2013 06.11.2013 

321-16/2013 22.10.2013 22.10.2013 

321-15/2013 11.9.2013 11.09.2013 

321-14/2013 21.8.2013 21.08.2013 

321-13/2013 16.8.2013 16.08.2013 

321-12/2013 08.08.2013 08.08.2013 

Pripravila: 
Zdenka ZADRAVEC 
 

- Zaradi neureditve parkirnih prostorov v Gregorčičevi ulici ni možen dostop 

do prebivalcev za gasilski avto, kakor tudi za reševalno vozilo. Potrebno je 

urediti predmetno parkirišče, da bodo lahko intervencijska vozila nemoteno 

prihajala do blokov. 

ODGOVOR: 
Izdelati je potrebno načrt izrisa parkirišč. Upoštevati je potrebno, da bo na ustrezno 

označeno parkirno površino lahko parkiralo manj osebnih vozil kot do sedaj, ko 

parkirišča niso označena. 

Pripravil: Davorin ZAMUDA 

 

- Čiščenje snega pred bloki- Titova je absurd, sprejeti je potrebno odlok, ki bo 

določal, da naj vsak pred svojim pragom počisti sneg in omogoči 

interventnim vozilom normalen dostop do teh stavb. 

ODGOVOR: 
V prejšnje Odloku o zimski službi v Občini Radenci je v posebnem delu bilo 

zahtevano od lastnikov objektov in zemljišč, da svoj vhod očistijo. Glede na to, da je 

podoben odlok imela večina slovenskih občin je na pritožbo vlagatelja ustavno 

sodišče odločilo, da je potrebno ta del odloka črtati, ker lastniki objektov in zemljišč 

ob javnih površinah niso dolžni čistiti snega iz javnih površin. 

Pripravil: Davorin ZAMUDA 

 

- Komasacijski odbor Šratovci -  se pritožuje, da od meseca novembra ko so 

podali vlogo do danes niso dobili odgovora. Zanimalo ga je zakaj ne.  

ODGOVOR: 

Odbor za kmetijstvo je v zmesnem času zasedal in podal ustrezne odgovore.  

JOŽEF TOPLAK sprašuje 
- kako je s smučiščem na Kapeli, zima je, dobro bi bilo če bi to obnovili in 

otrokom omogočili igranje in smučanje na tem smučišču. Koliko bi bilo 
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potrebno sredstev, da bi se to smučišče obnovilo. Prav tako bi se bilo 

potrebno dogovoriti z lastnikom gozda, da bi dovolil vožnjo po tej cesti. 

- Pohvalil je napis Avtobusna postaja. 

- Pohvalil je tudi izvajalce zimske službe, saj so bile ceste izvrstno 

posoljene,in korektno splužene. 

- Povedal je še, da ob izvozu z AC nikjer ni table za Radence. 

ODGOVOR: 
Izdelati je potrebno elaborat postavitve prometne usmerjevalne signalizacije, 

pridobiti soglasje za postavitev od min. za ceste in zagotoviti finančna sredstva. 

Pripravil: Davorin ZAMUDA 

MIRO MADON je povedal, da 
- podpira predlog Škorbarja glede stanja cest v Janževem Vrhu. Bankine so 
mehke, šoder ob neurju naplavi skoraj do Boračeve. Sam ne ve, kako bi to 

sanacijo realizirali, ker v proračunu ni sredstev. 
- Prav tako ni sredstev za izgradnjo pločnika na Prisojni cesti. 
- Občanom bi bilo potrebno dati odgovor glede denacionalizacije v parku in 
na sosednjih stavbah, kajti stanje v območju parka je katastrofalno. 
Predlagal je, da se postavijo ob robu table z napisom, objekt v 
denacionalizaciji.  

- Odvoz smeti – točka se je obravnavala na odborih, zato bi bilo v redu, da  
se ljudem pove kaj se dogaja. 

 
ODGOVOR: 
Informacija o novi ceni storitev odvoza in zbiranja odpadkov v občini Radenci bo 
predstavljena na naslednjih seji. 
Pripravil: Davorin ZAMUDA 

ANTON ŠONAJA je povedal, da 

na AP ni WC, ker so  baje v lasti gostinca. Ta jih sicer zaklepa in tako potniki 
nimajo kam na WC. Potrebno bi se bilo dogovoriti z gostincem, da so WC 
zmeraj odprti.  
 
 
AD 6 SOGLASJE K CENI STORITVE POMOČ DRUŽINI NA DOMU NA OBMOČJU   

        OBČINE RADENCI ZA LETO 2014 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev soglasje je podala ga. Vera Sever. 
 

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog soglasja na glasovanje. 
 
S  15 glasovi ZA  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 262/10  
 

Občinski svet Občine Radenci daje soglasje k ceni storitve Pomoč družini na 
domu na Območju Občine Radenci v letu 2014. 
 
AD 7 PREDLOG ODLOKA O JAVNI GASILSKI SLUŽBI V OBČINI RADENCI-II.  
        BRANJE  
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Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 

Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Jasna DIVJAK. 
 
Janez KONRAD, predsednik SPK je povedal, da je komisija predmetni odlok 
obravnavala, in ker ni bilo podanega nobenega amandmaja na predlog odloka, 
predlaga OS, da predmetni odlok sprejme v predlagani vsebini. 
 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  15 glasovi ZA  od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 263/10   
 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o javni gasilski službi 
v občini Radenci v II. obravnavi. 
 
 
AD 8 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE  
         RADENCI ZA LETO 2014 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli naknadno po obravnavi vseh odborov po 
pošti. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Tatjana VRBANČIČ. 
 

PREDSEDUJOČI je dal predlog odloka v razpravo. 
 
Zlatko MIR je povedal, da sta predmetni odlok skupaj obravnavala Odbor za 
proračun in finance in Odbor za gospodarstvo. Bistvenih pripomb na obravnavi ni 
bilo, zato so predlagali sprejem odloka članom OS v predlagani vsebini. 

 
Jožef TOPLAK je povedal, da je Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in 
gospodarske javne službe obravnaval predlog odloka. Na odboru so imeli člani 
odbora  nekatera vprašanja, na katere je direktorica podala odgovore. Soglasno so 
predlagali, da se predmetni odlok sprejeme v predlagani vsebini. 
 

Marija GROSMAN je povedala, da je Odbor za družbene dejavnosti obravnaval 
predmetni odlok, samo obrazložitev le tega pa je podala direktorica OU Mojca 
Marovič. Pripomb ni bilo, zato so predlagali potrditev. Predlagali so tudi, da bi se v 
Radensko poslala vloga za sofinanciranje izgradnje vrtca. 
 
Franc ŠKROBAR je povedal, da je razvojni program vseboval dve cesti v Janževem 

Vrhu. Zdaj sta se ti cesti pozabili- to je cesta iz Janževega Vrha proti očeslavskim 
šumam in od vrtca do glavne republiške ceste. Predlagal je, da je ti cesti potrebno 
nujno sanirati. Sanacija se naj izvede do leta 2017.  
 
Jožef TOPLAK je mnenja, da če se bo delala kanalizacija v Janževem Vrhu je sanacija 
ceste v tem trenutku brezpredmetna. Prav tako ga je zanimalo, katera so republiška 

in katera državna sredstva in kateri so ti projekti na katere se bo občina prijavila. 
 
Franc PELCL je povedal, da so ga presenetile informacije o novih zaposlitvah v 
občinski upravi. Prejšnji župan Petek je že dvignil plače za 20 %, zdaj pa se to spet 
predlaga. Ne strinja se s tem, da se zaposluje nove ljudi zaradi novih projektov. Te 
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projekte je potrebno dati delat podjetjem, ki imajo reference.  Nasprotuje širitvi 
administracije.  OS zaključuje mandat, zato predlaga, da si novi župan ustvari pogoje 

za nemoteno delovanje OU.  
 
ŽUPAN je povedal, da ta sredstva niso namenjena za dvig plač zaposlenim, temveč 
za eno plačo novozaposlenega. V tej postavki so tudi sredstva za plače in materialna 
sredstva za 6 oseb, ki bodo zaposleni pri nas preko javnih del. Res je, da 
načrtujemo, da bi zaposlili eno osebo za programe in izvajanje programov ter za 

razpise.  
 
ANTON ŠONAJA je povedal, da se ne strinja z zaposlitvijo, zato predloga rebalansa 
ne bo podprl. Za zaposlitev mora biti razpis, prijave, izbira .... vi pa že govorite o 
tem, kaj bo ta človek delal.  
Povedal je tudi, da se ne strinja s sanacijo cest v Janževem Vrhu, kajti potrebno je 

še dokončati cesto  pri Ostanu, in nato vse ostale. 
 
ŽUPAN je povedal, da najmanj stroškov bomo naredili, če ne bomo nič delali. 
 
MARKO VAUPOTIČ je povedal, da imamo na prihodkovna strani postavko trans. 
prihodki na projektu krak C, planiranih 4 mio 800 tisoč €. Ker imata že dve pomurski 

občini težave pri pridobitvi sredstev ga zelo skrbi in upa, da se to nam ne zgodi. 
Predlagal je še, da če se že zadolžujemo, dajmo se še zadolžit za znesek preplastitve 
teh cest, dokler so še  v kolikor toliko dobrem stanju. Kajti brez sanacije bodo  
kasneje postale njive. 
 
FRANC ŠKROBAR je podal repliko Šonaji in povedal, da je bil podan amandma in le ta 

ni bil sprejet zaradi ne glasovanja Šonaja. Manjkal je samo njegov glas, ker je 
glasoval nepravilno oz. se ni vedel, kako bi se opredelil. Zato predlaga, da se ta 
cesta uvrsti v razvojni program. 
 
JOŽEF KAGER je povedal, da ga pri NRP moti, da se stvari spreminjajo. Potrebno bi 

se bilo držati neke niti. Če je lani bila v proračunu ena cesta, bi se naj letos tudi 
dokončala. 
Prav tako ga zanima postavka -Nakup druge nelicenčne opreme – kakšni programi so 
to.  
 
TATJANA VRBANČIČ je povedala, da v postavko »Nelicenčna oprema« spadajo razni 

programi katere plačujemo, nimamo  pa za njih licence. 
 
MARIJA MARIČ je povedala, da nikjer ni zasledila izgradnjo »Policajev« na Gubčevi 
cesti. Zanima jo, ali te postavke več ni, ali pa se bodo naredili iz katre druge 
postavke.  

 

ANTON ŠONAJA je podal repliko Škrobarja in povedal, da to ne drži, da je bil proti 

izgradnji ceste v Janževem Vrhu, vendar je z glasovanjem potrdil delno izgradnjo 

ceste Ostan in izgradnjo ceste Tkalčič. 

Zanimalo ga je tudi, zakaj se že tri leta niso izgradile nadstrešnice. 

Navedel je razloge, zakaj ne bo glasoval za rebalans. 

ZLATKO MIR je predlagal, da se določi določen del proračuna za obnovo cest, po 
ključu 60:40 glede na število prebivalcev po KS. Ta znesek se nato vsako leto porabi 
za sanacijo cest, in tako se bodo vsako leto postopoma začele ceste obnavljati. 
Povedal je še, da se v zadnjih treh letih v Radencih ni obnovila nobena ulica in ne 

cesta. 
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PREDSEDUJOČI  je povedal, da so na državi vse investicije za ceste za leto 2014 in 

2015 prestavljene na 2016. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  12 glasovi ZA  in 2 PROTI od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 

SKLEP št. 264/10  
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem Odloka o spremembi odloka o 
proračunu Občine Radenci za leto 2014. 
 
 

AD 9 PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA »ZAVOD ZA  
         TURIZEM IN ŠPORT RADENCI« v 1. Obravnavi. 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 
JANEZ KONRAD je povedal, da je predmetni odlok obravnavala tudi SPK. Predlagali 
so spremembo 31. člena, kjer so zapisali, da odlok  začne veljati naslednji dan po 
objavi. 
V 10. členu so obravnavali znižanje kriterijev za zasedbo delovnega mesta. 
V 2. Alineji je SPK predlagala 3 leta delovnih izkušenj in 3 leta izkušenj na vodilnih 

mestih. 
Ostala dva odbora  Odbor za proračun in finance in Odbor za turizem in  šport sta 
predlagala 5 let delovnih izkušenj in 3 leta na vodilnih mestih. 
 
ZLATKO MIR je povedal: 

»Moram priznati, da to kar se dogaja okrog Zavoda za turizem in šport Radenci, mi 
gre že pošteno na živce. 
Očitek, ki večkrat leti na mene, kot takrat odgovornega za turizem v občini, ko smo 
ustanavljali Zavod, je včasih na mestu, pa vendar moram priznati, da sem še vedno 
prepričan, da je ustanovitev Zavoda bila smiselna in utemeljena. 
Namreč, po takratnem zakonu o ustanovitvi LTO, ki je bila obvezna v vseh tistih 

občinah,kjer so se gospodarske družbe ukvarjale s turizmom, smo tudi mi temu 
sledili, predvsem iz razloga, da bi bili podaljšana roka Zdravilišču Radenci v smislu 
trženja okoliških vinotočev in ponudnikov zasebnih sob. Takrat smo tudi naredili 
brošuro, povabili vse takratne ponudnike, se z njimi pogovorili in vsi so bili enakega 
mnenja, da je nekaj takšnega v Radencih potrebno. LTO je bil ustanovljen skupaj z 
občinami Tišina in Sv. Jurij ob Ščavnici. Sprememba zakona je narekovala drugačno 

organiziranje in takrat je padla odločitev o ustanovitvi Zavoda, katerega glavno 
poslanstvo bi naj bilo promocija turizma in športa izven naše občine ter trženje že 
obstoječih programov ter oblikovanje neke nove vsebine. Nekaj časa se je to tudi 
izvajalo, sicer zelo počasi, ker ni bilo profesionalcev, vendar v pravi smeri. Kasneje 
ob izvolitvi župana v letih 2006 – 2010, so se zadeve bistveno spremenile. Kje so 
vzroki ne vem (ali pa tudi ja), vendar se je Zavod začel ukvarjati s komunalnimi deli 

ter s samim seboj in svojo lastno problematiko. Za to niso bili krivi delavci na 
Zavodu, krivdo je potrebno iskati drugje. Nadaljevanje vsega je samo posledica 
tistega kar se je dogajalo v preteklosti, zato pa smo prišli danes do tiste točke, ko 
pravzaprav več ne vemo, kako in kaj naprej. Tudi sam v tem trenutku razmišljam, ali 
je smiselno še imeti Zavod, ki se več ali manj ukvarja samo s športnimi objekti, s 
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samo vsebino turizma pa nič oz. skoraj nič. Vsak po svoje razmišlja, kaj bi od vsega 
tega lahko imel (eni želijo na veliko potovati, eni svoje delo opravljajo samo na pol, 

…, eni pa bi želeli delati in nimajo te možnosti. 
Ko takole hodim po Radencih in izven – okoliških krajih ugotavljam, da smo v 
zadnjem času zelo nazadovali v smislu razmišljanja o oblikovanju celovitega 
turističnega produkta o katerem tako zelo radi govorimo. Zdravilišče se je uokvirilo v 
svoje dogajanje in poskušajo za svoje goste dati kar največ, kar lahko. Vendar, ko 
gost – turist prestopi prag hotela in želi spoznati okolico, nastopijo tisti, ki želijo od 

vsega skupaj prav tako imeti neko korist, vendar tudi ugotovimo, da ne moremo biti 
povsem zadovoljni s kvalitativnim vidikom, ki pa je v prvi vrsti odvisen od ponudbe 
različnih turističnih ponudnikov, katerih pa je v naši občini relativno malo. Tukaj bi 
moral nastopiti Zavod, ki ima prav tako nalogo spodbujanja razvoja turističnega 
produkta izven okvirov Zdravilišča. In tu naletimo na težave, o katerim sem malo 
prej govoril.  

Na zadnjem srečanju, ki smo ga imeli zaradi strategije razvoja občine, sem govoril, 
da je ena izmed težav naše občine nasploh ta, da razen razvoja podjetij Radenske in 
posledično Zdravilišča, v Radencih nimamo nobene tradicije v smislu kulturnih 
prireditev, ki so lahko velik magnet tudi za razvoj gostinstva in turizma. Res je,da 
imamo dva maratona: tekaški, ki je vrhunska prireditev, predvsem na račun dobrega 
sponzorja in vrlih delavcev OO ter kolesarskega, ki zadnje leta malo peša, vse ostalo 

je nič. Pričeli smo z Martinovanjem, ki se lepo razvija, vendar je to delo predvsem 
Društva vinogradnikov in TD Klopotec.  
Težava je tudi v tem, da za vsem tem zaostajamo tudi pri izgradnji infrastrukture. Tu 
mislim predvsem na pločnike v povezavi s Kapelo in naprej proti Okoslavcem, hkrati 
z ureditvijo kolesarskih stez, vinskih poti, poti ob Muri, trim steza (ki smo jo nekoč 
imeli), skratka ugotavljam, da nimamo jasnega celoletnega turističnega produkta, da 

nimamo jasne politike razvoja turizma . Vedeti morate, da so se razmere v 
svetovnem gospodarstvu in posledično s tem tudi v turizmu po letu 2008 močno 
spremenile, na žalost pa se glede tovrstne problematike v naši občini ukvarjamo 
komaj sedaj,  ko smo pričeli z aktivnostmi v zvezi s strategijo, ki bi naj obsegala 
analizo stanja in predvidene ukrepe za v naprej. Dejstvo je, da sam turizem lahko v 

kratkem času ob relativno malih vložkih, da veliko oz. je lahko osnovni ali pa dodatni 
vir dohodka. Načrtovalci turističnih strategij se pogosto premalo zavedajo pomena 
določanja ciljnih skupin, ki bi jim morali prilagoditi infrastrukturo. Pomembno je, da 
poskušamo izoblikovati že ustaljene produkte , še bolj pomembno pa je, da 
poskušamo najti nove produkte, ki morajo imeti ustrezno in zadostno finančno 
spodbudo. Tu mislim predvsem na športni turizem, ki svoje zametke že ima, dejstvo 

pa je, da vse to glede na že obstoječo infrastrukturo in ne nazadnje tudi tradicijo, 
premalo razvija. 
Ali je v času priprav in razmišljanja res vedno potrebna neka ideja, ki jo da nekdo 
drug, ki ga moramo za to posebej plačati, ali je to predvsem naloga tistih, ki se s 
turizmom in njegovim razvojem tako ali drugače ukvarjajo. Glejte kulturni turizem, 
vinski turizem, mladinski turizem, seniorski turizem, romarski turizem…, in še več bi 

lahko naštevali, vse to je nekaj kar se v svetu dogaja. Za nas je vse pretežko ali pa 
ne vemo poslušati, saj še vedno samo caplamo na mestu. Vedno samo govorimo in 
čisto nič ne naredimo. 
Ko sem pred časom govoril o tem, na kakšnem nivoju smo glede gostinstva v 
Radencih in ko sem povedal, kam bi lahko peljal svojega poslovnega partnerja na 
kosilo in ko sem povedal odgovor, sem bil vse najslabše in tisti, ki dela škodo 

turizmu v Radencih. To je bilo pred 10 leti. Ali je danes kaj drugače, ali je celo še 
slabše. Presodite. 
Dejstvo je, da  Občina Radenci kot asociacija, na področju turizma ni naredila nič in 
to kljub dejstvu da smo s tem namenom, da bi v prihodnje bolj skrbeli za razvoj 
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turističnega produkta, ustanovili zavod, ki je če to želeli slišati ali ne, bolj sam sebi 
namen, kot pa vsemu ostalemu«. 

 
PREDSEDUJOČI je podal odgovor Toplaku glede vlečnice, in povedal,da je ideja bila 

pred leti super. Takrat smo usposobili vlečnico in kupili ratrak. Ko se je vse to uredilo  

pa je država predpisala kaj vse je potrebno imeti za nemoteno in legalno delovanje 

takšne vlečnice. Žal se je zadeva končala, ker društvo takšnih stroškov ne bi moglo 

priskrbeti.  

Po razpravi je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S 12 glasovi ZA, 1 PROTI (2 nista glasovala)  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet 

naslednji 
 
SKLEP št. 265/10  
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zavoda za turizem in šport Radenci (UPB1) v prvi obravnavi. 

 
 
AD 10 ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O LETNEM 

NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE 
RADENCI ZA  LETO 2014 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Nataša TOPLAK. 
 
Zlatko MIR je povedal, da sta predmetni odlok skupaj obravnavala Odbor za 

proračun in finance in Odbor za gospodarstvo. Bistvenih pripomb na obravnavi ni 
bilo, zato so predlagali sprejem odloka v predlagani vsebini. 
 
Jožef TOPLAK je povedal, da je Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in 
gospodarske javne službe obravnaval predlog odloka. Predlagali so, da se predmetni 
odlok sprejeme v predlagani vsebini. 

 
MARIJA MARIČ je povedala, da ne more glasovati ZA, ker se ne spozna na parcelne 
številke, iz skic pa ni razvidno, kje bi to naj bilo, ker le te niso jasne. 
Po razpravi je dal predsedujoči predlog soglasja na glasovanje. 
 
S  14 glasovi ZA  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 

 
SKLEP št. 266/10   

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o spremembah in 
dopolnitvah odloka o letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Radenci za leto 2014.  
 
AD 11 ODLOK O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA  
           PREMOŽENJA OBČINE RADENCI ZA LETO 2014 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 

 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Nataša TOPLAK. 
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Zlatko MIR je povedal, da sta predmetni odlok skupaj obravnavala Odbor za 

proračun in finance in Odbor za gospodarstvo. Bistvenih pripomb na obravnavi ni 
bilo, zato so predlagali sprejem odloka v predlagani vsebini. 
 
JOŽEF TOPLAK je povedal, da je Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in 
gospodarske javne službe obravnaval predlog odloka. Predlagali so, da se predmetni 
odlok sprejeme v predlagani vsebini. 

 
MIROSLAV MADON je vprašal ali je navedena cena, cena za m2 ali za vso površino. 
 
JOŽEF KAGER je povedal, da imamo navedeno, da bomo določene parcele zamenjali, 
zato ga je zanimalo zakaj potrebujemo zamenjave teh parcel.  
 

Po razpravi je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  15 glasovi ZA  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 267/10   
 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o spremembah in 
dopolnitvah odloka o letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem Občine Radenci za leto 2014.  
 
 
AD 12 PREDLOG ODLOKA O LOKALNIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH V  

          OBČINI RADENCI (UPB1) 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev  odloka je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 
JANEZ KONRAD je povedal, da je predmetni odlok obravnavala tudi SPK. Pripomb na 
obravnavi ni bilo, zato so predlagali sprejem odloka v predlagani vsebini. 
 
Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 

S 15 glasovi ZA  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 268/10  
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o lokalnih 
gospodarskih javnih službah v Občini Radenci – UPB 1. 

 
 
AD13 PREDLOG ODLOKA O PREDMETU IN POGOJIH ZA PODELITEV 

KONCESIJE ZA IZVAJANJE OBVEZNIH  OBČINSKIH GOSPODARSKIH 
JAVNIH SLUŽB UREJANJA JAVNIH IN DRUGIH POVRŠIN V OBČINI 
RADENCI – 1. OBRAVNAVA  

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Jasna DIVJAK. 
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JANEZ KONRAD je povedal, da je predmetni odlok obravnavala tudi SPK. Pripomb na 
obravnavi ni bilo, zato so predlagali sprejem odloka v predlagani vsebini. 

 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  15 glasovi ZA  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 269/10  

 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o predmetu in 
pogojih za podelitev koncesije za izvajanje obveznih  občinskih 
gospodarskih javnih služb urejanja javnih in drugih površin v Občini 
Radenci, v 1. obravnavi. 
 

 
 
AD 14 PROGRAM OSKRBE ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE ODPADNE  
           IN PADAVINSKE VODE 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 

 
Uvodno obrazložitev programa je podal g. Zlatko MIR. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da se na novo pripravljajo projekti za širitev 
kanalizacijskega omrežja na Janževem Vrhu in Hrastje Mota. V Rihtarovci in Turjanci 
pa navezava na  ČN. Večji strošek je mini čistilna naprava, kot kanalizacija. Do konca 

2017 leta je potrebno zadevo izgraditi. 
 
Ker razprave ni bilo je predsedujoči dal predlog programa na glasovanje. 
 
S  15 glasovi ZA  od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet naslednji 

 
SKLEP št. 270/10  
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Programa oskrbe odvajanja 
in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode v Občini Radenci.  
 

 
AD 15 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 
 
PREDSEDUJOČI JE povedal, da bomo odgovore na zastavljena vprašanja posredovali 
pisno na naslednji seji. 
 

Seja zaključena ob 20.45 uri. 
 
ZAPISALA:                                                                 Janez RIHTARIČ 
Zdenka ZADRAVEC                                                     ŽUPAN OBČINE RADENCI 
 
 

Mojca MAROVIČ 
DIREKTORICA OU 
 


